
Generalforsamling torsdag den 5. maj 2022 kl.19.00 i 
Sportsbyen.  

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent, som blev Jesper fra Torpet 9 
2. Bestyrelsens beretning.  

• Der er lavet nogle ændringer i bestyrelsen i forhold til sidste år. Formand – Kenneth 
Johnsen, Kasserer – Richard Tobiasen, Sekretær – Rikke Asbøl, Bestyrelsesmedlemmer 
– Bodil Hjort og Niels Christensen. Suppleanterne – Mehmet Tamer og Anne Poulsen.  

• Bestyrelsen har de sidste 7-8 måneder arbejdet med: 
• At Torpet er blevet spærret permanent. 
• Der er kommet hegn om skoven. Vi har fået en dyrehave. Vi har ikke stået for det, men 

fuldt processen og er opmærksom på at det kan give nogle udfordringer. 
• Der er blevet sat en hjertestarter op på Gærdet nr. 7, Tak fordi, de gider at have den sat 

op på deres carport. 
 

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelse. Regnskabet blev godkendt.  
4. Vedtagelse af budget og fastlæggelse af kontingent, det blev vedtaget.  
5. Indkomne forslag.:  
Richard foreslår kontingentfrihed til bestyrelsens medlemmer og suppleanter. 

Dette skabte stor debat blandt grundejerne. Det affødte en diskussion om, hvor vidt 
medlemmer og suppleanterne skulle honoreres ligeligt eller ej, suppleanterne er på  
lige fod, som de andre i bestyrelsen, de deltage i alle møderne generalforsamlinger.     

• Der blev stemt og 8 stemte for, mens 3 stemte imod og en del stemte blankt.                
Da halvdelen af foreningens medlemmer ikke var til stede, skal dette tages op på en 
ekstra ordinær generalforsamling, som der skal indkaldes til. Målet er at 
vedtægtsændringen skal konfirmeres, før den kan træde i kraft.                                 
Der skal laves en vedtægtsændring til de nuværende vedtægter. Der var dog stor 
uenighed blandt grundejerne om, hvorvidt dette var nødvendigt. Bestyrelsen 
undersøger nærmere.  

• Kontingent friheden vedtages fra 2023. 
 
6. Valg af bestyrelse og suppleanter:  
a. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. Niels Christensen, Richard Tobiasen og Rikke Asbøl er på 

valg. Alle modtager genvalg.  
b. Valg af 2 suppleanter for 1 år. Anne Poulsen og Mehmet Tamer er på valg.  
 

• Rikke Asbøl ønskede ikke genvalg i stedet trådte Andreas Jeppesen, Torpet 5, ind i 
bestyrelsen. 

• Anne Poulsen og Mehmet Tamer ønskede heller ikke genvalg, der trådte Mette 
Nielsen, Torpet 31 og Hardy Andersen Gærdet 12 ind som suppleanter. 
 



7. Valg af revisor og revisorsuppleant for 1 år. Brian Brix og Frans Therkelsen er villige til genvalg. 
Begge blev valgt igen i år. 
8. Eventuelt.  

 


